
U-grupps möte 28/1 -19 
Deltagare:  Jessica Larsen (P11), Marcus Larneby (P08), Marita Jönsson (P09), Amane Kandas 
(Domarans.), Jens Gislev (P05), Stefan Dahlgren (PF10), Mattias Lööw (P07), Jakub 
(Ungdomsansvarig), Sussi Schotte  

Frånvarande: Marcus Mathiasson (PF 13/14), Anna Marteby (F07-08), 

 
 

 Lagpass 2019 
o Vi behöver skicka ut info (Jessica) 

 Saknar info om A-lagets matcher. 
 Jessica skickar ut info under vecka 5 

 
 HBK-dagen 30/3 

o Spelschema 
 Inne, vem drar i detta? Jakub drar i detta. Anna M stöttar då hon gjort det 

tidigare. 
 Ute, vem drar i detta, Marcus fixar detta. Anna M stöttar. 

o Domartillsättning 
 Vem drar i detta, Amane fixar detta. 

o Kioskplanering 
 Inne, vem drar i detta. Jessica drar i detta, med stöttning av Stefan. 
 Ute, vem drar i detta. Marita drar i detta. Marita ansvarar för inköpet till 

kiosk både inne och ute. 
 

 Domare 
o Domarmöte 15/12 med F05/P05/P04. Amane och Jens har koll. 

 Utfall? (Jens och Amane) 
 Mycket bra utfall. Alla var där och fick infon. Nästa år gör vi likadant. 

o Planera in domarutbildningen 2019 och gå ut med tider till lagen. 
 Status? (Amane) 
 Amane håller i detta och kommer kontakta tränarna för lagen för att 

bestämma datum för utbildningen. 
 

 Kamratcupen 
o Jakubs involvering?  

 Marita och Jakub drar i detta under 2019. 
 Domartillsättning ansvarar Amane för. 



o PRO-Cup kunskap och träning. (Marcus) 
 Vi behöver support från KDFF. Marcus bjuder in Jens, Marita, Jakub och 

Marcus till detta möte. 

 

 Aktivitetsstegen 
o Bollkallar 2019 är P08.  

 Status? (Marcus). Marcus informerar P08. F07/08 kommer vara bollisor för 
KDFF. 
 

 
 Övrigt   

o Knatteinskrivning 
 Är där ett datum spikat? Vi preliminär bokade 27/4. 

 Vem driver detta? 
 Jakub driver detta med ledare för de 3 yngsta grupperna. 

 
 Hur ska vi få fler flickor till att börja träna med oss. 

o Lagföräldermöte 
 Marita och Jessica tittar på ett tillfälle att träffa alla lagföräldrar och förklara 

om rollen. Status. Inget datum bestämt ännu. Marita och Jessica ska träffas 
och planera detta. 

  
o Lotter: Troligen blir det att vi säljer Idrottsrabatten trots allt. Mer info kommer. Det 

planeras att förbättra betalningen av lotterna så det blir enklare för lagföräldrarna. 
o Kioskverksamheten ska igång under detta år. Container finns på plats mellan Plan 

Norr och Mitt. Mer info kommer 
o Fotbollsskolan 

 Början av året, kring Midsommar. Jakub och Alex driver detta. 
 

 Nytt möte 
o 25/2 kl 18.30 
o  

 Vid pennan:     
Marcus Larneby 


